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Zápis schůze představenstva ze dne 27.4.2021 

 

  

Místo: MS Teams   

Zapisuje: Michaela Javanská   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Michaela Javanská (M)   

 Jan Picka (SS) HP  

 Karel Čtvrtečka (SN) HP  

 Matěj Bohůněk (SG) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Matúš Priščák (SBA) HP  

 Vítek Zapletal (SBC) HP  

 Mário Alexy (SBD) HP  

 Jan Čeřovský (SBE) HP  

 Štěpán Tichý (ZSBF) HP  

 Pavel Píchal (ZSLab)   

 Nela Klimešová (HR)   

 Jiří Novotný (SH)   

 Lukáš Pavljuk (ZSH)   

 Jan Vlk (ZSBE)   

 Martin Vrbíček (host)   

 Yunus Türk (ZSBA)   
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20:06 Předseda zahajuje schůzi. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. SS 

Pokračuje psaní konfigurací pro nové servery (DNS, email apod.). P doplňuje, že do budoucna by 

mohl být problém s využívání domén .cvut.cz pro všechny, kteří nejsou oficiálně ČVUT. Diskuse na 

téma možného přesunu stránek na jinou doménu.  

Od minule máme nasazený nový web. P jménem představenstva děkuje SS a děkuje ZSLab za 

pomoc s překladem. Ruský překlad zatím nemáme.  

2. SN 

Nastal problém s WiFi. Provizorní řešení na následující 3 měsíce, do té doby se snad vymyslí něco 

nového. Při konzultaci s elektrikáři, kteří na kolejích působí, bylo domluveno, že s nimi můžeme řešit 

cokoliv ohledně výměny elektřiny na bloku A. 

3. SP 

Konečně proběhl potisk bund. Byly objednány nové reklamní předměty a SP plánuje zásadně 

zrekonstruovat PR místnost. Byla sdílena událost ohledně běhu s RedBullem, hledá se kapitán 

týmu. Byl navrhnut Jan Picka, přijímá. PR ještě bude posílat mail, kde budou další informace k akci. 

4. SG 

Kabely byly schovány do lišt. Možná se bude předělávat kabel v tělocvičně, aby to vypadalo lépe. 

Společně s P bude SG dělat inventuru majetku v Gymu. O víkendu je plánován velký úklid, aby se 

místnosti mohly nafotit. V rámci toho by tým Gymu rád vymaloval kardio zónu do barev klubu. Fotky 

na web by se tedy měly dělat až po výmalbě, aby daná místnost vypadala co nejlépe. SBC namítá, 

jestli oranžová v kardio zóně není kvůli památkářům. SG to zjistí. SG by tam rád měl bílou zeď 

s modrými prvky (nějaké pruhy apod.), pokud by to šlo. Tým by také rád opravil roh u benchpressu, 

který bude následně zakryt lištou. Ohledně barvy bude P volat paní Makulové.  

5. SBC 

Došlo k opravě rozvaděče v přízemí. SBC si není jistý, jestli se jedná o finální opravu nebo jen o 

nějakou dočasnou. Každopádně nyní nám už svítí světlo ve vchodu. Po zásahu Ingrové přestalo 

SBC hučet topení.  

6. SBD 

Nic nového. Ohledně regulace topení SBD moc neví, on s tím problém neměl, ale podle jeho slov 

si ZSBD polepšil.  

7. SBE 

Nic nového. Jen kvůli elektroinstalaci budou chodit zaměstnanci firmy po bloku a dělat si plány. P 

dodává, že by měli chodit s údržbáři.  
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8. ZSBF 

Na bloku nic nového. V PC učebně byl nainstalován projektor. Nové fotky z učebny jsou už na 

stránkách. SN zaúkoloval SBC, aby takto nafotil všechny místnosti.  

9. P 

Ohledně rekonstrukce na bloku E – bylo domluveno, že se rekonstrukce elektroinstalace bude 

odehrávat také v Pod-O-Lab. Do celkového návrhu bude zahrnut návrh, který vytvořil správce Labu. 

Kola z kolárny budou zatím využívána jako klubová, pokud si je nikdo nevyzvedne. V DDR místnosti 

je skoro všechno hotové, chybí kamery, dřez a baterie.  

10. ZSH 

Dnes dorazily akustické pěny. Správci hudebny doufají, že to během týdne nalepí. Potom by se 

donesly bedny, změřil by se hluk a případně by se doobjednaly další akustické pěny. Rekonstrukce 

je z nejhorší části venku, chybí už jen sokly na stěnách a čeká se na světla. Až by bylo toto 

namontováno, mohla by se hudebna otevřít pro lidi, kteří mají vlastní nástroje a nepotřebují elektřinu. 

SH dodává, že ohledně světel mu psali dnes email, kde informovali, že kvůli velikosti těch světel 

nám je nejsou schopni doručit. Poptával další info.  

Bod č. 2  Klubové výhody na kolejích 

Bude pozastavena výhoda pro získávání jednolůžkových pokojů na kolejích. Paní Makulová dostala 

návrh, kdo by mohl dostat 1L pokoj, ze kterého si někoho vybrala, ale vzhledem k řešením 

nepověřených osob i s hospodářkami z toho nakonec sešlo.  

Bod č. 3  Schválení zápisu ze schůze 31.3.2021 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

31.03.2021 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 23.04.2021 

13:47. 

Usnesení č. 2:  ∑: 9 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 2 

Usnesení bylo přijato.  

20:30 Přichází Martin Vrbíček. Počet lidí s hlasovacím právem 9. 

Bod č. 4  Klubová kola 

Martin se dozvěděl o nákupu klubových kol, o kterých v podstatě nikdo nevěděl. Je mu to tak líto, 

když venku začíná být hezky. Rád by si je vzal na starost ohledně půjčování a servisu. Chtěl by, 

aby se kola půjčovala zadarmo bez zálohovaných poplatků. Podmínkou půjčení bude, aby zájemce 

měl aktivní členství (internet), abychom mohli v krajním případě vymáhat nějak způsobené škody. 

SS navrhuje, že bychom mohli místo členství (internetu) banovat základní členství, čímž přestanou 

fungovat ostatní služby.  

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Dále by chtěl označit kola, aby se vědělo, kdo měl jaké kolo zapůjčené. Každý zájemce by se zapsal 

do formuláře o půjčení toho kola a odepsán z něj by byl až po kontrole půjčeného kola správcem.  

Martin by rád dal také formulář na knihu závad, kam by se psalo, co s kterým kolem v danou chvíli 

je, abychom z toho nevinili někoho, kdo na tom vinu nenese.  

SN se ptá, jak se zbaví klub zodpovědnosti, když se někdo zraní na klubovém majetku. Martin by 

to zapsal do výpůjčního formuláře, ale SN se obává, že to nebude stačit a domluvil by se s SU 

právníkem, aby to bylo právně v pořádku. Martin souhlasí. P dodává, že před prvním vypůjčením 

musí správce kol zájemce poučit.  

SBD se ptá, jestli bude nějaký rezervační systém. Martin by k tomuto využil právě online výpůjční 

formulář. Maximální délka výpůjčky se bude odvíjet od počtu zájemců o tuto službu.  

SS nabízí později využití výpočetního systému ohledně půjčování klubového majetku, což bude 

reálné nejdřív v létě. Zatím by navrhoval nějaký google dokument. SN se bojí, jak pojmout ten nový 

systém, aby v něm mohl odhlašovat uživatele jen správce. Připojil by k tomu nějaký systém revizí. 

P navrhuje, jestli to neudělat spíš systémem kterým se rezervují místnosti. Rezervovaly by se takto 

kola a dokud by kolo nebylo zkontrolované, nemohl by správce potvrdit novou rezervaci. SN 

souhlasí, ale namítá, že revizní systém by byl přehlednější.  

20:45 Přichází Matúš Priščák a Yunus Türk. Počet lidí s hlasovacím právem 10. 

SBA si před pár dny vypůjčil rekolo, kde systém funguje stylem, že pokud se něco výrazně nerozbije, 

tak jim stačí poslat fotku, že kolo vraceli v pořádku. Martinovi se návrh úplně nezdá. Rekolům se 

platí měsíční poplatky, ze kterých se případné vady hradí. Martin by chtěl, aby správce kola po 

půjčení zkontroloval. SBA reaguje, že nemusí být správce vždycky na koleji.  

SBD se ptá, jestli se máme jak bránit případnému rozprodávání dílů. Martin reaguje, že to by se 

vyloučilo právě kontrolami po jednotlivých jízdách.  

M reaguje na obavy SBA, že tento problém s nepřítomností správce na koleji a nemožností tedy 

zkontrolovat kolo vyřeší větší množství správců.  

SN se obává, aby se nesetkávaly časy revizí s časem rezervací. Martin navrhuje dvě možnosti, 

buďto kolo prostě nepůjčit nebo ho půjčit na zodpovědnost nového zájemce.  

SBE reaguje na SBD, kde už jsme dříve řešili, že každý zájemce musí před vypůjčením kola 

zkontrolovat, v jakém stavu kolo dostává a veškeré případné vady jsou potom na něm. Po diskusi 

se dostává k závěru, že tato kontrola zájemcem by probíhala až po „profesionální“ revizi správce.  

Martin vysvětluje, jaké věci budou třeba na kolech nějak pravidelněji měnit. P se tedy ptá na 

rozpočet, navrhuje cca 5000 Kč na rok. Martin optimisticky doufá, že by nemusely být náklady tak 

vysoké. 

P navrhuje vracet kola, která byla zapomenuta v kolárně, jen pomocí fotky, protože v tu chvíli je nám 

jedno, v jakém stavu nám je lidé vrátí. Martin souhlasí. S P se domlouvají, že se společně podívají 

na kola tohoto typu a zkusí se zprovoznit. 

SBD se ptá na ochranné prostředky. Martin nechce půjčovat helmy, protože v rámci legislativy 

nemůžeš dvakrát půjčit jednu helmu. M souhlasí. Měli bychom už mít koupené 2-3 helmy. Martin by 
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kola opatřil světly vpředu a vzadu, protože mít tato světla je povinné. Veškeré problémy se světly 

případně odrazkami by se také zapisovaly do knihy závad. Možná by dokoupil také zámky, které by 

půjčoval spolu s kolem. SS reaguje, že ke každému kolu je příslušenství už koupené.  

Martin má ještě dotaz ohledně hydraulických brzd, na které je potřeba buďto pořídit speciální 

vybavení, které bude většinu času nevyužité, nebo tato kola jednou za tři roky poslat do servisu. P 

by toto řešil až při reálném využívání této služby. Dále by ho zajímal názor na nákup vybavení. Jsou 

dvě možnosti. Buďto nakoupit vybavení, se kterým se opraví všechno, nebo se nakoupí nějaká 

základní sada a jednou za pár let se kolo pošle do servisu. P a ZSBA namítají, že některé vybavení 

je už nakoupené a další dílnu by na kolejích nevytvářeli.  

P na závěr prosí SN a SS, aby kontaktovali Jirku Pospíšilíka ohledně posunu v řešení přístupu do 

kolárny. P kontaktuje právníka SU, ohledně vytvoření formuláře.  

Bod č. 5  Schválení interního předpisu – definice 

klubových rolí 

Probíhá diskuse ohledně úprav v interním předpisu.  

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje IP 1/2021 Jmenované funkce 

a jejich specifikace zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 

27.04.2021 21:34. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení bylo přijato.  

Bod č. 6  Vyhlášení voleb na správce bloků 

Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na Správce bloků kolejního klubu Pod-O-Lee 

s platností funkce od 1.6.2021. 

Usnesení č. 4:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební 

komise: 

• Michaela Javanská (ID 6001) (předsedkyně volební komise) 

• Ondřej Cakl (ID 8504) 

• Nela Klimešová (ID 7893) 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 7  Nová klubová místnost? 

Uvolňuje se místnost na bloku A, kterou bychom si mohli rezervovat a využívat ji pro nějaké klubové 

aktivity. P rozvolňuje diskusi na toto téma. SN navrhuje, aby se z té místnosti udělala nová centrální 

serverovna. M navrhuje místnost, ve které by byla možnost nějaké úpravy oblečení, lepší žehlička 

apod.  

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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P souhlasí, aby se udělal dotazník pro členy klubu, kteří by se vyjádřili, o jakou místnost by tady 

měli zájem.  

SBA a ZSBE navrhují, abychom finální hlas nenechávali na výsledcích ankety, ale spíš z ní brali 

návrhy. Pokud bychom vymysleli, jak využít místnost, aby to prospělo klubu, nemusíme vůbec 

výsledky formuláře zohledňovat.  

SN rozvíjí, proč by se mu líbilo mít serverovnu ve větší místnosti. P namítá, jestli to není moc velké. 

SS reaguje, že jenom pro rack to velké je, ale mohly by se tam uložit nové servery a nápad je to 

podle něj super. SN reaguje, že ještě závisí na podmínkách, které od SÚZu pro pronájem 

dostaneme.  

SBE napadá, jestli nechceme využít místnost pro HR a její nápad s naší kavárnou. Podle HR to je 

dobrý nápad, ale na schůzky jednou týdně to je podle ní těžké na údržbu té místnosti.  

P by anketu i přesto spustil, abychom zjistili, co tady členům chybí. Pokud SN souhlasí, tak by s paní 

Makulovou zkusil domluvit místnost pro serverovnu.  

Bod č. 8  Ostatní 

ZSBF má dotaz, jestli se P ptal paní Makulové ohledně zakrytí plotu u požární nádrže. Podle P to 

není problém, pokud to zafinancujeme. SS se bojí, aby to nevypadalo tady jako ve vězení, aby to 

nebylo moc zabedněné. ZSBF reaguje, že plachta by byla pořízena hlavně kvůli zvědavcům, kteří 

by případně koukali dovnitř areálu. Probíhá diskuse na téma jestli plachtu chceme, nebo nechceme.  

SBA se ptá, jaké bude řešení požární nádrže do budoucna. P cituje, že nádrž se čistit nebude, 

protože čištění by stálo 90 tis. Kč a SÚZ na to v současnosti nemá finance. Bude se to řešit s hasiči, 

jestli jim nevadí, jak ta nádrž vypadá v současnosti. 

20:19 Předseda ukončuje schůzi. 

 


